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Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Breda 
Postbus 90156 
4800 RH Breda 
  
Betreft: Art. 40 vragen: ‘In 2020 alleen nog maar duurzame evenementen in Breda’ 
 
Datum: 20-09-2016 
 
 
 

Geacht college, 
 
Breda kent de afgelopen tijd steeds meer evenementen. Evenementen dragen bij aan een bruisende 
en dynamische stad. Veel van deze evenementen vinden in de stad plaats op openbaar gebied.  
 
Ook GroenLinks heeft de afgelopen tijd meerdere mooie evenementen bezocht, zo ook afgelopen 
weekend het festival Breda Barst. Breda Barst is één van de weinige festivals van Breda die hard op 
weg zijn om een ecologisch verantwoord festival te worden. Zo wordt er actief afval gescheiden en 
worden er maatregelen genomen om het park te beschermen. 
 
Vele andere festivals werken niet of nauwelijks mee aan het streven van Breda om niet meer bij te 
dragen aan de opwarming van de aarde. 
Zo wordt er niet of nauwelijks gewerkt om afval tot een minimum te beperken en wordt afval bij 
evenementen amper gescheiden. Veel evenementen worden voorzien van stroom opgewekt door 
milieubelastende dieselgeneratoren, terwijl er een duurzame stroomvoorziening aanwezig is. 
GroenLinks Breda vindt dit een gemiste kans. Anno 2016 kan en moet dat anders. 
 
GroenLinks Breda heeft daarom de volgende vragen: 

1. Deelt u de mening van GroenLinks Breda dat ook evenementen zich moeten inzetten om 
bijvoorbeeld afval te beperken en het afval dat er is te scheiden, zodat afval kan worden 
hergebruikt? 

2. Zo ja, welke maatregelen bent u van plan om te nemen om de afvalberg bij evenementen te 
beperken en het scheiden van afval bij evenementen te bevorderen? 

3. Welke maatregelen gaat u nemen om het zuinig energiegebruik bij evenementen te 
bevorderen en de gebruikte energie te vergroenen? 

 
Naast de bovengenoemde punten zijn er ook nog andere mogelijkheden om evenementen te 
verduurzamen. Een goed mobiliteitsplan, waardoor meer mensen met het openbaar vervoer of de 
fiets een locatie bezoeken, draagt bij aan het voorkomen van schadelijke uitstoot. De catering kan 
naast het milieu ook de lokale economie positief beïnvloeden door bijvoorbeeld lokaal biologisch 
voedsel te serveren. 



 

2/2 

In Amsterdam is er bijvoorbeeld een convenant afgesloten met evenementenorganisaties om samen 
te werken aan het verduurzamen van evenementen. In het nieuwe beleid* streeft Amsterdam er 
naar om vanaf 2020 alleen nog maar duurzame evenementen te herbergen. 
 
Wat GroenLinks betreft een goed voorbeeld dat Breda zou moeten volgen. 
 

4. Deelt u de mening van GroenLinks Breda om ernaar te streven dat alle evenement zo snel 
mogelijk en uiterlijk vanaf 2020 volledig duurzaam moeten zijn? 

5. Welke stappen gaat u nog meer zetten om evenementen zo spoedig mogelijk te 
verduurzamen?  

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Merijn Scheifes 
Namens Fractie GroenLinks Breda 
 
 

 


